
  Protokół nr  17/15 z posiedzenia 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 

z dnia 12.10.2015 r., godz. 10.30-14.30 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

 

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Mateusz Bobek, który na podstawie listy 

obecności stwierdził quorum. Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu. Nieobecny na 

posiedzeniu Bogusław Sutyła i Andrzej Kościukiewicz. Spóźnienie zapowiedzieli: radna 

Iwona Czyż i radny Krzysztof Szlaski. 

 

2. Wnioski Radnych do  porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji zaproponował, aby wprowadzić do porządku posiedzenia w punkcie 

23- projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Międzyzdroje 

umowy o dofinansowanie przedsięwzięcia p.n. ,,Przebudowa drogi ul. Myśliwskiej, 

Sportowej i Mieszka I w Międzyzdrojach wraz z sieciami”- za wprowadzeniem projektu do 

porządku opowiedziało się 4 radnych. Zmieniony porządek został poddany pod głosowanie, 

za przyjęciem opowiedziało się 4 radnych. Porządek stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 

 

3. Uwagi i poprawki Radnych do protokołu z dnia 23.09.2015 

 

Protokół bez uwag został zatwierdzony przez Przewodniczącego Komisji. 

----------przyszła radna Iwona Czyż, 5 radnych obecnych na posiedzeniu----------------- 

 

4. Przyjęcie stanowiska doraźnej komisji Rady Miejskiej w Międzyzdrojach ds. 

Oświaty w Gminie  Międzyzdroje w sprawie funkcjonowania placówek 

oświatowych na terenie Gminy Międzyzdroje.  

 

Zagadnienie omówił członek doraźnej Komisji ds. oświaty w Gminie Międzyzdroje Mateusz 

Bobek. Przedstawione stanowisko zostało wypracowane na bazie kompromisów z 

założeniem, że Szkoła Podstawowa w Wapnicy zostanie w przyszłości przekształcona w 

szkołę społeczną, co obniży koszty ponoszone przez Gminę na oświatę. W kwestii terminu, 

który wypracowała Komisja, rok 2017 jest najszybszym możliwym terminem do realizacji 

zaproponowanych przez Komisję celów, gdyż rok szkolny 2015/2016 już się rozpoczął i nie 

będzie się w niego ingerować. 

 Radna Dorota Klucha zapytała, czy kluczowym tematem jest likwidacja SP 2 w 

Wapnicy, czy jej przekształcenie? 

 Radny Bobek wyjaśnił, że Komisja dała alternatywę w celu obniżenia kosztów. 

Komisja oszczędności widzi również w scentralizowaniu administracji i w stołówkach. Ale 

by podjąć jakiekolwiek wiążące decyzje należy przeprowadzić przez odpowiednie osoby 

analizy pod wskazanym kątem, czy propozycja Komisji jest ekonomicznie rozważna. 

Problemem szkół jest również ich niedoposażenie. Gmina nie ma środków na zrobienie 

większych remontów, bo środki są przekazywane głównie na wynagrodzenia. Utworzenie 

zespołu szkół również przyczyni się do obniżenia kosztów.  

 Radna Iwona Czyż zaproponowała, aby sprawy księgowe wszystkich placówek 

przenieść np. do SP 1 w Międzyzdrojach. Małymi krokami należy doprowadzić do 

centralizacji placówek.  



 -------przyszedł radny Krzysztof Szlaski, 6 radnych obecnych na posiedzeniu-------- 

 

 Ad vocem Burmistrz poinformował, że to są pozorne ruchy proponowane przez 

Komisję. Należy wziąć pod uwagę, że w SP 2 w Wapnicy będzie robiona termomodernizacja 

ze środków zewnętrznych, co wiąże się z trwałością projektu na okres 5 lat. Gmina nie może 

w tym czasie zlikwidować placówki, gdyż będzie musiała oddać koszty za przeprowadzenie 

termomodernizacji. Poza tym do przekształcenia placówki potrzebne są chęci z obu stron, bo 

jak wiadomo w szkole społecznej nie obowiązuje karta nauczyciela. Szkoła jest finansowana 

przez sponsorów, których dodatkowo trzeba znaleźć.  

 Radny Węglorz zwrócił uwagę, że w sołectwach są jeszcze tereny przeznaczone na 

sprzedaż, których w mieście brakuje. Wobec tego sołectwa będą się rozrastać, a istnienie 

szkoły w Wapnicy jest w związku z tym istotne.  

 

------------wyszła radna Dorota Kluch, stan Komisji- 5 radnych --------------- 

 

Wobec wyczerpania głosów w dyskusji, Przewodniczący Mateusz Bobek poddał pod 

głosowanie przyjęcie stanowiska Doraźnej Komisji ds. Oświaty w Gminie Międzyzdroje, za 

przyjęciem stanowiska głosował 1 radny, 1 osoba była przeciwna, 3 wstrzymały się od głosu. 

 

5. Projekt uchwały w sprawie w sprawie określenia zasad rozliczenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli realizujących w ramach 

stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym  tygodniowym 

obowiązkowym wymiarze godzin 

 

------------przyszła radna Dorota Kluch, stan Komisji- 6 radnych --------------- 

 

Projekt uchwały zreferowała Pani Grażyna Dubako, inspektor ds. Oświaty i Zdrowia. 

Uchwała jest uchwałą porządkową, gdyż chodzi o ustalenie algorytmu do obliczenia średniej 

ilości godzin dla nauczycieli. Jest to wymóg ustawowy, który nakłada na organ prowadzący 

szkołę lub placówkę oświatową określenia zasady rozliczenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki 

określone dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin. Dla 

wspomnianych wyżej nauczycieli, którzy prowadzą w/w zajęcia, uchwała określa tzw. 

uśrednione pensum. 

STANOWISKO: 

  Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 6 głosami za. 

 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmian w budżecie na rok 2015. 

 

Zagadnienie omówił Pan Burmistrz informując, że proponuje się zwiększenie dochodów i 

wydatków  na kwotę  40 413,87 zł. Wydatki zwiększa się o kwotę  107 724,08 zł i zmniejsza 

się o kwotę 67 310,21 zł. Burmistrz omówił szczegółowo wszystkie zmiany. Ponad to 

Burmistrz poinformował o możliwości dofinansowania przebudowy ul. Myśliwskiej, 

Sportowej i Mieszka I z czym wiąże się wprowadzona do porządku obrad uchwała. Możemy 

starać się o dofinansowanie do kwoty 3 mln zł. Na pytanie radnej Doroty Kluchy, kto 

opracowuje wnioski, Burmistrz poinformował, że robi to firma zewnętrzna Najda Consulting, 

która jak do tej pory ma 100% skuteczność w pozyskiwaniu dla Gminy środków 

zewnętrznych. 

 Pan Tadeusz Konopacki, Kierownik Referatu  Infrastruktury Technicznej i Inwestycji 

dodał, że kilka dni temu pojawiło się ogłoszenie o wytycznych i kryteriach dot. składania 



wniosków o dofinansowanie, stąd projekt uchwały, który uzyskując zgodę Rady Miejskiej 

umożliwia złożenie wniosku. 

STANOWISKO: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 5 głosami za, przy 1 głosie 

wstrzymującym się.  

 

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/32/14 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 30 grudnia 2014 roku w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Międzyzdroje na 2015 rok.  

 

Głos zabrał Burmistrz, który omówił projekt uchwały. 

STANOWISKO: 

  Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 6 głosami za. 

 

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/23/11 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 4 stycznia 2011 roku w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Międzyzdroje na lata 2015-2024. 

 

Pan Burmistrz poinformował że uchwała jest konsekwencją podjętej uchwały w sprawie 

zmiany budżetu i zmian w budżecie. 

STANOWISKO: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 5 głosami za, przy 1 głosie 

wstrzymującym się. 

 

9. Projekt uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Trybunału 

Konstytucyjnego o zbadanie zasadności ustawy z Konstytucją oraz ustanowienia 

pełnomocników w tym postępowaniu (dotyczy art. 32 ust.1 ustawy o dochodach 

jednostek samorządu terytorialnego). 

 

Projekt uchwały zreferował Burmistrz, informując, że występujemy do Trybunału, bo 

uważamy, że art. 32 oraz art. 36 są niezgodne z Konstytucją. Uważamy, że algorytm 

naliczania należności podatku tzw. Janosikowego jest niekonstytucyjny i powoduje, że 

dwukrotnie płaci się środki. Są to działania jednostronne. To samo dotyczy kolejnego 

projektu uchwały, w którym zaskarża się art. 36. W tym wypadku chodzi o to, że Minister nie 

wydaje decyzji w momencie naliczenia większych środków. Gmina poprzez to nie może się 

odwołać i starać o zwrot, ponieważ nie ma na to decyzji.  

STANOWISKO: 

  Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 6 głosami za. 

 

10. Projekt uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Trybunału 

Konstytucyjnego o zbadanie zasadności ustawy z Konstytucją oraz ustanowienia 

pełnomocników w tym postępowaniu (dotyczy art. 36 ust.10 ustawy o dochodach 

jednostek samorządu terytorialnego). 

 

Projekt uchwały został omówiony w punkcie nr 9. 

STANOWISKO: 

  Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 6 głosami za. 

 



11. Projekt uchwały w sprawie wzorów deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez właścicieli 

nieruchomości, obowiązujących na terenie Gminy Międzyzdroje.    

 

Projekt uchwały zreferowała Pani Ewa Sulicka Scholz, która wyjaśniła, że została 

znowelizowana ustawa, która dawała samorządom 18 miesięcy na wprowadzenie zmian. 

Zmiana polega na tym, że opłata z tytułu gospodarowania odpadami komunalnemu nie 

podlega zaokrągleniu. Ponad to pojawiła się nowa kategoria nieruchomości – domki 

letniskowe, która spowodowała stworzenie 4 wzoru deklaracji do tej kategorii nieruchomości. 

We wzorach deklaracji są pewne informacje, które mogą być wypełnianie fakultatywnie tj. 

numer telefonu, czy adres mailowy. Dane te nie są niezbędne, aby określić i zweryfikować 

wysokość tej opłaty.  

 

--------wyszła radna Iwona Czyż i radny Adam Jakubowski, 4 radnych obecnych---------- 

 

Podczas analizowania zapisów w deklaracji Pani Scholz zwróciła uwagę, że zapis w 

brzmieniu  ,,oświadczam, iż na terenie nieruchomości, której dotyczy niniejsza deklaracja, 

sposób gospodarowania odpadami komunalnymi będzie zgodny z zapisami Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Międzyzdroje” jest nie potrzebny z uwagi 

na obowiązujący na terenie gminy regulamin utrzymania czystości. Obowiązuje on 

wszystkich właścicieli nieruchomości na terenie gminy jak również mieszkańców, dlatego 

według Pani Kierownik może zostać wykreślony z deklaracji, co wiąże się z wykreśleniem w 

zał. Nr 1 w pkt. 10 wyrazu ,,oświadczenia i”, i to samo w zał. Nr 2, 3, 4 w pkt. 7.  

STANOWISKO: 

  Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 4 głosami za. 

 

12. Projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczeń usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów,  w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

--------przyszła radna Iwona Czyż i radny Adam Jakubowski, 6 radnych obecnych---------- 

 

Pani Kierownik Ewa Scholz przypomniała, że projekt wrócił do prac w komisjach w celu 

ustalenia godzin  i okresu funkcjonowania PSZOK.  Zaproponowano, aby PSZOK był czynny  

od poniedziałku do piątku w godzinach od 10.00- do 18.00, i w okresie od 1 maja do 31 

października w soboty od godziny 10.00 do 14.00. 

Radna Iwona Czyż zapytała, czy będzie się to wiązało ze zwiększeniem wynagrodzenia. 

Zastępca Burmistrza wyjaśniła, że tak, a Kierownik ZOŚ obliczy to zgodnie z 

harmonogramem prac. 

WNIOSEK: 

W par. 5 ust. 1 pkt 2 otrzymuje brzmienie: ,,PSZOK świadczyć będzie usługi od 

poniedziałku do piątku w godzinach od 10.00- do 18.00, i w okresie od 1 maja do 31 

października w soboty od godziny 10.00 do 14.00”, za przyjęciem opowiedziało się 5 

radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

 

STANOWISKO: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 5 głosami za, przy 1 głosie 

wstrzymującym się. 



 

13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na sprzedaż nieruchomości (dz. 

położona  przy ul. Zdrojowej nr 195/2 o pow. 41m²).  

 

Zastępca Burmistrz wyjaśniła, że projekt uchwały przedłożono w związku z wnioskiem 

właścicieli nieruchomości położonej przy ul. Krótkiej  w sprawie nabycia od gminy na 

poprawienie warunków zagospodarowania posiadanej nieruchomości przyległego terenu, 

stanowiącego działkę nr 195/2 o powierzchni 41 m
2  

. 

STANOWISKO: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 5 głosami za, przy 1 głosie 

wstrzymującym się. 

 

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na sprzedaż nieruchomości (dz. 

położona  w Wapnicy Nr 196/2 o pow. 89 m²).  

 

W związku z wnioskiem spółki ENEA Operator Sp. z o. o. w sprawie sprzedaży 

bezprzeatrgowej terenu stanowiącego działkę nr 196/2 o powierzchni 89 m² położoną w 

Wapnicy, celem urządzenia  stacji transformatorowej, proponuje się podjęcie przedłożonego 

projektu uchwały- poinformowała Edyta Konarzewska, Kierownik Referatu Gospodarki 

Nieruchomościami i Rolnictwa.   

 Zdaniem radnego Adama Jakubowskiego powierzchnia na urządzenie trafostacji jest 

za duża. Radny Bobek ma wątpliwości, czy ustawienie w tym miejscu trafostacji nie utrudni 

w przyszłości wybudowania drogi dojazdowej do tzw. dzikiej plaży? 

 Pan Tadeusz Konopacki wyjaśnił, że nie będzie to kolidowało z budową drogi, gdyż 

droga będzie budowana przy Marinie i jest to wymóg konieczny. 

STANOWISKO: 

Za przyjęciem głosowało 3 radnych, 1 osoba była przeciwna, 2 wstrzymały się 

od głosu. 

 

15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na sprzedaż nieruchomości (dz. 

położona  przy ul. Piastowskiej 2 nr 464 o pow. 469 m²)  

 

Projekt uchwały omówiła Zastępca Burmistrza Pani Katarzyna Kutereba-Gnitecka, która 

wyjaśniła, że proponuje się przeznaczyć nieruchomość stanowiącą działkę nr 464 o 

powierzchni 469 m
2 

do sprzedaży na rzecz jej użytkownika wieczystego, który w tej sprawie 

wystąpił z wnioskiem. 

STANOWISKO: 

  Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 6 głosami za. 

 

16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na wydzierżawienie  nieruchomości 

(dz. położona  przy ul.  Komunalnej nr 326/8 o pow. 136m²).  

 

Projekt uchwały omówiła Pani Kierownik Edyta Konarzewska. Wszystkie 3 projekty są ze 

sobą powiązane. W przypadku pierwszego projektu właściciel nieruchomości położonej przy 

ulicy Komunalnej zwrócił się z wnioskiem o dzierżawę działki nr 326/8 o powierzchni 136 

m², na którym usytuowany został budynek garażowy, dzierżawionego uprzednio przez 

wnioskodawcę. Kolejny wnioskodawca jest zainteresowany kupnem drugiej nieruchomości. 



Radna Czyż zwróciła uwagę, że jest to nielegalna zabudowa, a radni mają znowu to 

tolerować. Pani Czyż zapytała, czy było przeprowadzone postępowanie w sprawie 

nielegalnych zabudowań.   

Ad vocem Pani Konarzewska wyjaśniła, że zabudowania powstały 20 lat temu. Można 

wezwać dzierżawców do wydania nieruchomości i zburzenia tych obiektów. Miejscowy plan 

usankcjonował te 2 garaże. Należy pamiętać, że nie można przymusić nikogo do kupna. Fakt, 

że na tych działkach stoją te dwa budynki nie sprawia, że działka jest samodzielna. Jedynym 

zagrożeniem dla zainteresowanych jest to, że do przetargu może stanąć ktoś inny. Komisja 

zapytała, ile kosztuje dzierżawa. Pani Konarzewska wyjaśniła, że jest to kwota 90 gr za metr, 

a za 1 m2 gruntu to kwota 24,40. Z mocy prawa obiekty są własnością gminy, bo stoją na 

gruncie gminnym, mimo że gmina tego nie wybudowała. Zastępca Burmistrza dodała, że 

wnioskodawcy, którzy postawili garaże chcą je teraz zalegalizować, ale obiekt i tak będzie 

gminy, bo stoi na gminnej działce. Pani Konarzewska dodała, że jak te obiekty zostaną 

wydzierżawione to zyskają tytuł prawny potrzebny później do załatwienia spraw związanych 

z legalizacją. 

KRGiB zastanawia się nad wysokością dzierżawy. Z podanych stawek wychodzi, że 

dzierżawca miesięcznie zapłaci ok. 500 zł. 

Radna Dorota Klucha proponuje zmniejszyć okres dzierżawy na rok czasu. Tyle zdaniem 

radnej powinno wystarczyć na załatwienie spraw związanych z legalizacją i ew. 

przystąpieniem do kupna. 

STANOWISKO: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z wnioskiem o 

dzierżawie na 1 rok czasu. Za przyjęciem głosował 1 radny, 5 osób wstrzymało 

się od głosu. 

 

17. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na wydzierżawienie  nieruchomości 

(dz. położona  przy ul. Komunalnej nr 326/7 o pow. 226 m²)  

 

Projekt uchwały został omówiony powyżej, w związku z czym Komisja przystąpiła do 

głosowania. 

STANOWISKO: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 1 głosem za, przy 5 

głosach wstrzymującym się wraz z wnioskiem o dzierżawię na rok czasu. 

 

18. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości i 

ustanowienie służebności gruntowej (dz. położona  przy ul. Komunalnej nr 326/7 

o pow. 226 m²). 

 

Pani Edyta Konarzewska wyjaśniła, że w związku z deklarowanym zainteresowaniem 

nabyciem gminnej działki nr 326/7 o powierzchni 226 m
2 

położonej przy ulicy Komunalnej w 

Międzyzdrojach, proponuje się przeznaczyć w/w działkę do sprzedaży oraz proponuje się 

ustanowić na przedmiotowej działce służebność gruntową na przejazd przez część działki na 

rzecz każdoczesnego właściciela nieruchomości przyległej stanowiącej działkę nr 416/1, która 

nie posiada bezpośredniego dostępu do drogi publicznej. 

STANOWISKO: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 4 głosami za, przy 2 

głosach wstrzymujących się.  

 



19. Projekt uchwały w sprawie potwierdzenia członkostwa Gminy Międzyzdroje w 

Stowarzyszeniu Lokalnej Grupy Rybackiej „Zalew Szczeciński”. 

 

Zastępca Burmistrz poinformowała, że aby dalej uczestniczyć w stowarzyszeniu potrzebna 

jest uchwała potwierdzająca nasz udział. 

STANOWISKO: 

  Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 6 głosami za.  

 

20. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XII/111/15 Rady Miejskiej z 

dnia 27.08.2015 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „C.H Galeria przy wjeździe” w Międzyzdrojach. 

 

Pani Katarzyna Kutereba-Gnitecka poinformowała, że zmieniła się ustawa prawo o ruchu 

drogowym. Projektant nie uwzględnił miejsc postojowych dla osób niepełnosprawnych.  

Dlatego też zaistniała konieczność uchylenia uchwały. 

STANOWISKO: 

  Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 6 głosami za.  

 

21. Projekt uchwały w sprawie skargi Pani I.Cz. na działalność Burmistrza 

Międzyzdrojów z dnia 17.07.2015 r. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Adam Jakubowski odczytał  uzasadnienie. Komisja 

Rewizyjna uznała skargę za zasadną. 

STANOWISKO: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 4 głosami za, przy 1 głosie 

przeciw i 1 głosie wstrzymującym się.  

 

22. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę 

Międzyzdroje umowy o dofinansowanie przedsięwzięcia p.n. ,,Przebudowa drogi 

ul. Myśliwskiej, Sportowej i Mieszka I w Międzyzdrojach wraz z sieciami” 

 

Zagadnienie zostało omówione przez Burmistrz w trakcie omawiania zmian w budżecie.  

W związku z powyższym projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

STANOWISKO: 

  Za przyjęciem głosowało 6 radnych. 

 

23. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw przekazywanych przez Radę, komisje, 

Przewodniczącego Rady i członków komisji. 

24. Rozpatrywanie wniosków mieszkańców przedkładanych przez nich osobiście lub 

za pośrednictwem radnego.  

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli Państwo Andrzej i Sławomira Cieślik, którzy 

przedstawili Komisji pomysł utworzenia na plaży miasteczka sportowego o pow. 2400 m2.  

Pomysł zakłada stworzenie boiska do piłki siatkowej oraz piłki nożnej. Na tym terenie 

odbywały by się zajęcia z fitnessu. Byłyby również puszczane różne animacje dla dzieci i 

organizowanie im czasu poprzez wycieczki rowerowe, spływ na kajaku. Nie zakłada się 

tworzenia na tym terenie gastronomii, także nie jest to przedsięwzięcie komercyjne. Zależy 

nam na pozyskaniu sponsorów. Obóz miałby znajdować się na plaży pomiędzy wejściem K-



L, gdyż podczas sezonu letniego przebywa tam stosunkowo mało osób, a powierzchnia 

obiektu jest spora. Także nie będzie to kolidowało z miejscem do wypoczynku dla 

wczasowiczów. Na pytanie radnej Doroty Kluchy, na jaki okres miałaby być dzierżawa, 

wyjaśniono, że miał by być to okres 3 letni, od maja do września. 

 Radny Mateusz Bobek uważa przedstawioną koncepcję za dobry pomysł. Taka forma 

aktywności byłaby kolejną atrakcją dla osób, które lubią wypoczywać aktywnie. Tym 

bardziej, że nie ma na plaży boiska do gry w siatkówkę. Jedynym pytaniem, które nasuwa się 

przy tym pomyśle są toalety. Jak zainteresowani zapatrują się na to. Pan Cieślik wyjaśnił, że 

postawienie toalet będzie możliwe do zrealizowania, ew. będą postawione toy toye. 

Zainteresowani nie obawiają się merytorycznie tego zadania. Problemem będzie 

zabezpieczenie tego obiektu.  

 Komisja jest przychylna zaproponowanej koncepcji, ale podjęcie stanowiska musi być 

przegłosowane przez całą Radę Miejską na sesji. 

 

 

 Przewodniczący Komisji RGiB Mateusz Bobek zapoznał Komisję z wnioskiem Spółki 

Heureka, w którym wnoszą o wyrażenie zgody na pozostawienie obecnej zabudowy na stałe. 

Burmistrz dodał, że aby utrzymać funkcję kulturalną, trzeba szukać innego rozwiązania 

finansowego. Radny Bobek rozumie, że trzeba wspierać kulturę w naszej Gminie poprzez 

szukanie innych rozwiązania, które mogłyby ją sfinansować. Należy również pamiętać, że 

kino jest dużą atrakcją dla miasta. 

 

STANOWISKO: 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu pozytywnie zaopiniowała wniosek Spółki 

z o.o. Heureka z dnia 8.10.2015 r. w sprawie całorocznej zabudowy terenu przed 

Gabinetem Figur Woskowych pawilonami o pow. 50 m2 i 17 m2, głosując: 5 

radnych za,  1 osoba wstrzymała się od głosu. 

 

25. Zakończenie posiedzenia. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, Przewodniczący zamknął posiedzenie. 

 

Protokółowała: 

Sylwia Jakubowska 

       Przewodniczący Komisji 

               Mateusz Bobek 

 


